
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

Burgerbelangen Roosendaal  

Datum 2 april 2024 
Onderwerp 061-2024-Rattenplaag-in-een-winkelcentrum 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

 

Onze fractie heeft de volgende vragen over verschillende berichten die we ontvangen hebben over 

een rattenplaag bij de ondernemers  in  de Rembrandtgalerij. Het lijkt ons van groot belang dat 

hierin  actie wordt ondernemen. Dit in verband met de hygiëne en mogelijke gezondheidsrisico’s in de 

leefomgeving van de Rembrandtgalerij. 

 

Daarom heeft Burgerbelangen Roosendaal de volgende vragen aan het college van B&W: 

 

 

1.      Bent u op de hoogte van deze situatie, waarbij zoveel overlast veroorzaakt wordt door een 

rattenplaag en herkent het college de problematiek/overlast die speelt bij de ondernemers van de 

Rembrandtgalerij? 

2.      Heeft het college al eerdere berichten ontvangen over deze kwestie en is hier overleg over 

gevoerd met de winkeliers van de Rembrandtgalerij? 

3.      Gaat het college hierin actie ondernemen? Zo, ja op wat voor termijn gaat u welke actie(s) 

ondernemen, zo, niet wat is daarvan de reden? Graag een uitgebreide toelichting. 

 

Tot zo ver onze vragen over deze kwestie. Alvast hartelijk bedankt voor uw beantwoording. 

  

Namens Burgerbelangen Roosendaal, 

 

Selda Bozkurt en René van der Heijden 

 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1.      Bent u op de hoogte van deze situatie, waarbij zoveel overlast veroorzaakt wordt door 

een rattenplaag en herkent het college de problematiek/overlast die speelt bij de ondernemers 

van de Rembrandtgalerij? 

De problematiek bij de Rembrandtgalerij is bekend. Vorig jaar kwamen de eerste meldingen. 

Vervolgens is er een kapot riool gerepareerd. De ratten bevinden zich nu vooral in de beplanting in 

het midden van het plein. Een deel van deze beplanting is zeer dicht begroeid waardoor het afval wat 

erin wordt gegooid er lastig uit te halen valt. Diverse winkeliers in de Rembrandtgalerij zijn al eerder 

aangesproken op de manier waarop het bedrijfsafval wordt verzameld. Sommige containers staan 

open en er wordt soms afval naast de containers aangeboden, hoewel men weet dat dit niet mag. 

Onze Afvalcoach gaat binnenkort met alle ondernemers in gesprek over hoe men het beste met 

bedrijfsafval om kan gaan. Tot nu toe gebeurde de bestrijding van de ratten met de standaard 

vangkasten welke altijd in dit soort situaties worden gebruikt. Helaas worden deze keer op keer 

gestolen. Daarom zijn er reeds speciale "hufterbestendige" kasten besteld, in de hoop de diefstal 

tegen te gaan. 

 

2.      Heeft het college al eerdere berichten ontvangen over deze kwestie en is hier overleg 

over gevoerd met de winkeliers van de Rembrandtgalerij? 

Zie het antwoord op vraag 1. 

 

3.      Gaat het college hierin actie ondernemen? Zo, ja op wat voor termijn gaat u welke actie(s) 

ondernemen, zo, niet wat is daarvan de reden? Graag een uitgebreide toelichting. 

Zoals gezegd gaat onze Afvalcoach binnenkort bij alle ondernemers langs om uitleg te geven over het 

omgaan met bedrijfsafval. Zodra de 'hufterbestendige' vangkasten zijn geleverd worden deze 

geplaatst door Saver. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,                                  De burgemeester, 

                    

 


